
Protokoll styrelsemöte   
Axevalla Travförening Må 23 sept 2024  

  
Plats: Medlemslokalen 150 kvar  
Närvarande: Emma Möller, Hans Walker,  Bo Larsson,  Per Jonsson, Helena Wallström, 
Fredrik Handfast, Mats Kjellen, Caroline Fagerberg 
  

§ 1 Mötets öppnande   
 Emma hälsade alla välkomna och öppnade mötet.  
  
§ 2 Godkännande av dagordning   
  Dagordningen godkändes  
   
§3 Val av protokollsjusterare att jämte ordföranden justera dagens 
protokoll.  

- Bo Larsson valdes  
  
§4 Protokoll   
 -Protokoll från föregående möte godkändes och lades till 
handlingarna   
  
§5 Ekonomi/medlemsinbetalningar  
Helena;  
-1 ny medlem B-tränare 
-Bidrag från Travsällskapet har ej inkommit 
-Luckan till tvättmaskinen lagad och betald(2500 kr) 
-Derbyresan gick med ett litet underskott 
  
§6 Skrivelser :   
 -Gunnar o Helena tackade för Derbyresan 
  
§7 Rapporter  
Mats: 
-Banmötet aug inställt (Lars sjukskriven) 
 Nästa möte 25/9 



Emma: 
Rapport från konsortiemötet derbyhelgen: 
-Hästvälfärden kompletteras med efterkontroller 
-Momsfrågan för B-tränare, positivt resultat. 
-Förbättrad ägarstyrning diskuterades 
-Ny realityserie planeras 2024 
-Tider i kval/premielopp ändrade 
-Nya krav ställs på banveterinärer 
-Frågan drivs att behandlingsjournaler skall följa med hästen vid 
försäljning. 
-Sjunkande betäckningssiffror 2024 (15-20%) 
-Förslag fördelningsrapport mellan banorna. Axevalla ligger på andra 
plats efter Solvalla 
-Bra diskussioner angående satsning på bredden 
-Grupparbeten genomfördes, resultat alla eniga om att hästägarna 
måste prioriteras. 
 
BTR-Möte Gbg 21 september 
-B-tränarlopp inom V75 kommer att bli fler 
-V75 kommer att försökas göra svårare. 
-Mer pengar till ston 
-B+licens diskuterades, var skall gränsen dras? 
-Kvartalsbrev från BTR kommer att införas. 
-Rabatt (12%) hos granngården ej längre företagsbaserat 
-Ny kassör i BTR Kerstin Eurenius 
-Seminarium för B-tränare planeras. 
-Fördel för hemmahästar 
-Verksamhetskonferens 9 nov i Stockholm där Maria Croon och Ulf 
Hörnberg närvarar. 
-TR-media vill ha ett samarbete med BTR, diskussioner pågår. 
 
Sällskapsmöte 
-Solceller diskuterades 
-Kevin Oscarsson börjar som A-tränare på Axevalla (ca 40 hästar) 
-William Ekberg börjat hos Mikael Fellbrandt 
 



 
Derbyresan 
Caroline: 
-31 st deltagare. Pris hotell väntas stiga nästa år. 
 
-Nytt upplägg med resa Lö/Sö diskuterades, Caroline kollar priser för 
detta upplägg. Kanske ger fler deltagare o billigare resa. 
 
Jubileum ATF med V75 
Helena: 
-15 st deltagare bjöds på smörgåstårta och en gemensam V75 spelades 
med tips från Tomas Dahlborg.  
Bra arrangemang. 
 
Provlopp 
Hans 
Ronny tar en paus på grund av personliga skäl. 
Caroline hoppar in tillfälligt samt fler kommer att tillfrågas genom 
Hans o Fredrik. 
 
 
§8 Aktiviteter årshjul  
  
Hästägarpokalen 23/11  
-Kommer att uppdateras när Lars är igång 
-Sponsorlopp tas fram till nästa möte 
-Emma har pratat med Mattias mat 100 platser bokas 
-Hans fixar segertäcke 
-Helena fixar hederspris 
 
  
 
 
 
 
 



 
 §9 Nya frågor  
   
 Emma: 
Julbord för provlopp- och kafepersonal ? 
Planeras den 9/12 kl 18:30, styrelsen träffas kl 17:00 för möte. 
 
  
§10 Nästa möte  
  
-Medlemslokalen 150 kvar må 21 okt 18:30  
  
  
  
§11 Avslutning  
Emma tackade styrelsen för ett bra möte, samt avslutade detsamma.  
  
  

-----------------------------                      ----------------------------------   
Ordf  Emma Möller                              sekreterare  Hans Walker                            

  

……………………………..  
Justeras Bo Larsson 

                                       


